

Nennung AUSTRIA HISTORIC vom 30.6.-7.7.2019

	Titel	Vorname	Nachname	Tel + Handy	Email	Land	PLZ	Stadt	Strasse	Nr
Fahrer										
Beifahrer										
Zusatzperson										
Zusatzperson										

	Bj	Marke	Type	Zyl + PS	ccm	Geschichte
Fahrzeug						

Wir benötigen X Einzelzimmer und/oder X Doppelzimmer

1. Die Veranstaltung ist international im FIVA-Veranstaltungskalender als FIVA-B-Fahrt ausgeschrieben und wird als touristische Fahrt mit Wertungen auf Basis von Gleichmäßigkeits- und Geschicklichkeitsprüfungen durchgeführt. Die Fahrt ist für die Klassen B bis Bj 1918, C bis Bj 1930 und D bis einschließlich 1945 ausgeschrieben. Organisation: Kurt Dichtl 1130 Wien Erika Mitterer Weg 3, +43 699 171 177 12 president@avca.at. 3. Die Teilnehmerzahl ist auf 40 Fahrzeuge begrenzt. Bei Annahme der Nennung wird das Alter des Fahrzeugs, das Vorlegen eines FIVA-Passes oder eines gleichwertigen Dokumentes eines nationalen Oldtimerverbandes berücksichtigt. Der Organisator behält sich das Recht der Fahrzeugauswahl vor. 4. Der Nennung sind ein Foto des Fahrzeuges ca 9x12 und die Kopie des FIVA- Passes oder gleichwertiges beizulegen. Das gesamte Nenngeld ist bis spätestens 31.3.2019 auf das Konto bei der Raiffeisenkasse BLZ 32250 Kto-Nr.: 504.399 IBAN AT43322500000504399 und/oder BIC RLNWATWWGTD Zweck: AUSTRIA Historic 2019 zu überweisen. Nenngeld ist zum Teil Reuegeld und wird nur bei Nichtanahme zur Gänze rückerstattet. Nennungen ohne Foto werden nicht berücksichtigt. 5. Eine Fahrzeugabnahme findet nicht statt. Der Fahrer haftet für die Verkehrssicherheit des angemeldeten Fahrzeuges. Bei wesentlichen Änderungen gegenüber dem Originalzustand kann das Fahrzeug von der Teilnahme ausgeschlossen werden. Diese Entscheidung ist unanfechtbar. Jeder Fahrer verpflichtet sich eine gültige Zulassung des Fahrzeuges, Führerschein, FIVA-Paß oder gleichwertige Dokumentation und den Nachweis über eine ausreichende Haftpflichtversicherung vorweisen zu können.

Eine baldige Nennung ist durch die beschränkte Teilnehmeranzahl und dem Interesse an der Fahrt zu empfehlen.

Zahlung des Nenngeldes an Raiffeisen Bank BLZ 32250 Kto-Nr.: 504399 IBAN AT43 3225 0000 0050 4399 BIC RLNWATWWGTD Zweck: Austria Historic 2019

DIESE NENNUNG IST NUR MIT EINEM FOTO UND DER ANZAHLUNG VON € 600,- PRO PERSON AN AVCA 1010 WIEN, POSTFACH 332 GÜLTIG oder an office@avca.at.

FIVA-PASS ODER ANDERE DOKUMENTE KÖNNEN SPÄTER FOLGEN.

Datum: _____

Unterschrift: _____

Application Austria Historic from 30.6.-7.7.2019

	First Name	Surname	Tel or Mobile	Email	Contry	Postcode	Town	Street	Nr
Driver									
Passenger									
Add.Passenger									
Add.Passenger									

	Year	Make	Type	HP	Ccm	History
Vehicle						

We need X Single Room(s) and/or X Double Room(s)

1. This event is internationally listed in the FIVA Calendar of Events, according to FIVA B regulations; it is organised as a touristic event with evaluations based on regularity and skills of driving. The event is scheduled for the categories B up to 1918, category C up to 1930 and category D up to and including 1945. The distance of the daily routes depends on the age of the vehicles. 2. Overall organisation: Kurt Dichtl, Erika Mitterer Weg 3, 1130 Vienna, Austria, mobile Phone +43 699 171 177 12, president@avca.at. 3. The number of vehicles participating is limited to 40. For the application process the producing of a FIVA pass or an equivalent documentation of a national historic vehicle organisation will be taken into consideration. The organiser reserves the right for selecting the participating vehicles. 4. Together with the completed application form, a picture of the vehicle (ca 9x12cm as well as a copy of the FIVA pass (or equivalent) have to be handed in. The entry fee has to be transferred until 31.March 2019 at the latest to the bank account nr. 504399 IBAN AT43322500000504399 BIC RLNWATWWGTD at the following bank: Raiffeisenkasse Guntramsdorf BLZ 32250. Reason for Payment: Austria Historic 2019. The entry fee will only be refunded in case of rejection of the application. Entry forms without the respective entry fee fully paid will not be accepted. 5. The driver is responsible for the legal roadworthiness of the vehicle. In case of significant alterations of the original condition (e.g. electronic drvices) a vehicle may be excluded from the participation. The decision will be incontestable. For the scrutineering please produce: legal registration documents of the vehicle, driving license of the driver(s), FIVA pass or equivalent national document, prove of valid and sufficient third party insurance with minimum of 500.000,-

Due to the limitation to 40 vehicles participating and the already significant interest in the event noted, we strongly recommend to hand in your application with a picture of the car and € 600,- per person asap.

Raiffeisenkasse Guntramsdorf BLZ 32250 Bank Account Nr 504399 IBAN AT43 3225 0000 0050 4399 BIC RLNWATWWGTD Austria Historic 2019

Please send this completed application together with a picture to: AVCA POB 332 A 1012 VIENNA AUSTRIA

The copy of the FIVA pass or an equivalent document can be produced at a later date.

Date: _____

Signed: _____